
 

 8מתוך  1עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     08-9914860פקס :    08-9914800טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 2014דצמבר  30 שלישי יום           

 
 12/2014מס' פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין 

 17:00שעה  2014 בדצמבר 23, תאריך שלישימיום 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 העירייהראש  - טלאל אלקרינאוי משתתפים ה"ה: 

 מ"מ וסגן ראש העירייה - עטא אבו מדיע'ם   
 סגן ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
 סגן ראש העירייה - אחמד אלנסאסרה   
 המשנה לרה"ע  - מחמד אלקרינאוי   
 המשנה לרה"ע - רבחי אבו אלטייף   
 חבר העירייה - ד"ר מאזן אבו סיאם   
 חבר העירייה -  יוסף אלרומילי   
 חבר העירייה - מאן אבו גררהיסל   
  חבר העירייה - עודה אלעתאיקה   
 חבר העירייה -  עקל אלזיאדנה   
              

 חבר העירייה -  חליל אלטורי  נעדר ה"ה:
 חבר העירייה -  ג'בוריוסף    
 חבר העירייה -  אבו זעילהיוסף    
 חבר העירייה -  נאיף אבו עאבד   
 חבר העירייה - סהיבאןעו"ד סמי    
 חבר העירייה -  פאיז אבו צהבאן   

 
 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:

 גזבר העירייה -רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה   
 היועץ המשפטי של העירייה -  עו"ד שרון שטיין   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
   עוזר רה"ע - סופיאן אלקרינאוי   
 מנהל לשכת רה"ע - ם אבו אלעסלאברהי   
 עוזר סגן רה"ע - ח'אלד אבו סוכות   
 דובר העירייה -  מרזוק כתנאני   
 יועץ לתוכנית מיתאר רהט -  אלי עצמון   

 
 על סדר היום:

 
 ₪. 254,664בסך  17מיגון מרכז יום לקשיש ושלוחת הרווחה בשכונה  – 738אישור הגדלת תב"ר מס'  .1

 ₪. 3,500,000נוך בסך יעבור טיפול במפגעים בטיחותיים, תברואתיים במוסדות הח – 773ס' מר "אישור תב .2

 ₪. 300,000תכנון כללי בעיר בסך  – 774ר מס' "אישור תב .3

 ₪. 75,751 בסך 2014סטאר רהט -ותחרות רבו FLL תחרות פרויקט – 775אישור תב"ר מס'  .4

 ₪. 110,000פרויקט תוכנית קיץ ילדים ונוער בסך  – 776אישור תב"ר מס'  .5

 לגבי אזור התעסוקה "עידן הנגב" אזור צפוני. 2015עדכון צו הארנונה  .6

 .2014עדכון תקציב העירייה לשנת  .7

 .2003קיום הסכם והבנות עם מ.א. בני שמעון לתיקון גבולות פברואר  .8

 שונות. .9
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 תוספת סעיפים שמתייחסות לתב"רים שהתקבלו היום והם:רה"ע פתח את הישיבה, בברכה, ובקש אישור 
 

 תב"ר תכנון כללי. .1

 תב"ר  תמיכה בבתי ספר ובמרפ"טים. .2

 תב"ר תוכנית קיץ ילדים ונוער. .3

 מצב הגביה. .4
 
 

 :     אושרה בקשת רה"ע פה אחד.226החלטה מס' 
 
 

 ועכשיו לסדר היום והודעת רה"ע.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 מועצת העיר, אנחנו מגנים את שריפת רכב מנהל בי"ס ברהט. בראשית דברי, בשמי ובשם

 
אנחנו מגנים כל מקרה אלימות, המקרה לא מקובל עלינו, והינו מעשה חמור נגד מנהל בי"ס שהינו עובד ציבור, ופועל 

 בחינוך ילדי רהט.
 

 ומקווה שמי שעשה מקרה הזוועה הזה ייתפס ויקבל עונשו.
 

 ועכשיו לסדר היום:
 

 ₪. 254,664בסך  17מיגון מרכז יום לקשיש ושלוחת הרווחה בשכונה  – 738אישור הגדלת תב"ר מס'  – 1 סעיף מס'
 
 
 

 התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון: ה הגדלת:     אושר227החלטה מס' 
 מימון משרד הרווחה₪  216,464                                 
 השתתפות העירייה.₪    38,200                                 
 ₪. 509,328סה"כ התב"ר לאחר העדכון הוא                                 

 
 
 

 עבור טיפול במפגעים בטיחותיים, תברואתיים במוסדות החינוך  – 773אישור תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 
 ₪. 0,0003,50בסך                        

 
 

:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון השתתפות עצמי, אשר ימומן מעודפי חינוך, אשר 228החלטה מס' 
נבצר מהעירייה להשלים את עבודות הטיפול במפגעי בטיחות, עקב העיכוב הבלתי צפוי בהליכי 

 מכרז תחזוקת מבני החינוך בעיר.
 
 
 

 ₪. 300,000תכנון כללי בעיר בסך  – 774אישור תב"ר מס'  – 3סעיף מס' 
 
 

 :     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון הקרן לעבודות פיתוח.229החלטה מס' 
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 ₪. 751,75בסך  2014סטאר רהט -ותחרות רובו FLL תחרות פרויקט 775אישור תב"ר מס'  – 4סעיף מס' 
 
 

 מון משרד החינוך אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המי     :230החלטה מס' 
 ₪. 48,450בסך , 622764 בקשה מס'                                   
 ₪. 13,051, בסך 609287בקשה מס'                                    
 ₪. 14,250, בסך 615851בקשה מס'                                    

 
 
 

 ₪. 110,000פרויקט תוכנית קיץ, ילדים ונוער בסך  – 776אישור תב"ר מס'  5סעיף מס' 
 
 

 , 1000594018:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון משרד החינוך בקשה מס' 231החלטה מס' 
                                  

 
 

 לגבי אזור התעסוקה "עידן הנגב" אזור צפוני 2015עדכון צו הארנונה  – 6סעיף מס' 
 

 אלקרינאוי: טלאל
, שיכלול את אזור התעסוקה "עידן הנגב" האזור הצפוני, ולהגדירו כאזור 2015אני מבקש לעדכן צו הארנונה לשנת 

 מס עידן הנגב, וזאת כפי שהופיע בצו הארנונה של מועצה אזורית בני שמעון.
 
 

דרת אזור מס אזור תעסוקה עידן , פה אחד, אשר יכלול הג2015אושר עדכון צו הארנונה לשנת :     232החלטה מס' 
 הנגב וכפי שאושר ע"י מועצה אזורית בני שמעון.

 
 
 

 2014עדכון תקציב העירייה לשנת  – 7סעיף מס' 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 רזרבת שר. –אשר התקבלו ממשרד הפנים ₪  400,000סך העדכון, פנימי ללא פריצת מסגרת התקציב, בסך 

 
 שיפור פני העיר –עבור שפ"ע ₪  100,000הייעוד שלהם: 
 עבור הוצאות משפטיות.₪  300,000                        

 
הרב ההוצאות המשפטיות הן רבות ועוד ממשיכות לגדול, וכל יום אנחנו מקבלים תביעות, ולא לשכוח גם רנו עלצ

שגם הביא ברכה לעירייה. וועדת הכספים גם דנה בעדכון פרויקט "מחיקת חובות" שזה גם הוצאות לעירייה, למרות 
 התקציב.

 
 אחמד אלנסאסרה:

ציינתי דבריי בוועדת הכספים, וצר לי שאני נמנע לתמוך בחלוקה שהוצעה, כי דרוש לנו ואפילו חסר מימון לפעילות 
 באגף שפ"ע.

 
 

 ים עדכון התקציב לפי החלוקה:נמנע ואין מתנגד 1חברים בעד,  10:     אושר ברוב קולות 233החלטה מס' 
 עבור אגף שפ"ע,₪  100,000                                 
 עבור הוצאות משפטיות.₪  300,000                                 
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 .2003קיום הסכם והבנות עם מ.א. בני שמעון לתיקון גבולות פברואר  – 8סעיף מס' 
 

 טלאל אלקרינאוי:
במועצת העיר, ובהנהלת העירייה, וזאת כאשר קבלנו בקשת מ.א. בני שמעון למשרד הפנים, לשינוי גבולות,  דנו בעניין

 .2013בהסכמה עם עיריית רהט בחודש מרץ 
 

תוך כדי בחינת הבקשה התברר לנו, שבני שמעון רוצים להעביר חלק מהבעיות שלהם, ולקחת מאתנו דברים שיעשו 
 לרהט את זיאדנה צפון, ואלהוזייל מערבה ואזור התעסוקה החלק הצפוני לקחו .לרהט טוב, דהיינו להעביר 

 
דובר בשטחים שחלקם מ וציינו בדיוני ההנהלה והמליאה, שמה שמעבירים לנו בקושי יספיק לאנשים שחיים במקום

 פרטי ואין בהן שום תשתית וכדי לבצע תשתית, דומה להתמודדות עם חומר נפץ.
 

 דת הגבולות, והבענו התנגדותנו.השתתפנו בישיבת ווע
 

, אישרנו הגשת בקשה להקמת ועדת חקירה וכדי להגיש עמדתנו שכרנו שירותי אלי עצמון, ומשרד 2014בחודש יוני 
, והוגשה בקשה על פי הצרכים של 2014עו"ד גדעון פישר וליווי היועמ"ש, הוגשה הבקשה למשרד הפנים, באוגוסט 

 אקיב, ובקשנו קרקע מדינה.רהט שתכלול מבית קמה עד אלער
 

הכנסות בארנונה על מתקנים שבני שמעון לא הקימה אלא הוקמו על  לחלוקתבמקביל פעלנו במישור, להגשת בקשה 
 או על ידי יזמים. –ידי המדינה 

 
, שאושר על ידי שר 2003וכמוכן פנינו למשרד הפנים לאכוף ההסכם החתום ביננו לבין מ.א. בני שמעון מאז שנת 

 וועדה שתבדוק את ההסכם ולנסות ליישם אותו. תים ונאמר לנו שיש למנוהפנ
 

וכאשר ראינו שהדברים יכולים להמשך הרבה זמן, התחלנו במשא ומתן, זה מהלך חשוב, ויכול להביא תועלת 
 לצדדים.

 
ני שמעון והתנהלו שיחות, כי השכנות הטובה חשובה לשני הצדדים לרהט ולב –חבר הכנסת לשעבר  –התערב ג'ומס 

 וצריכה להמשיך להתקיים..
 

 –י עצמון ל, אשר עבדו עליו א20.12.14לשמחתנו הייתה התקדמות ותוצאתה הטיוטה שמונחת בפניכם מתאריך 
 כהן מטעם בני שמעון, ושתדעו שהטיוטה הזו עברה הרבה בדיקות, ולא היה קל להגיע לתוצאה זו. ומטעמינו, ודוד

 
 ון להוסיף עוד פרטים אם תרצו.ועכשיו תרשו לי לתת לאלי עצמ

 
 אלי עצמון:

כפי שאמר רה"ע, העניין התחיל מרגע שהוקמה וועדה על פי בקשת מ.א. בני שמעון, כאשר המנדט שלה היה מצומצם, 
שהייתה אמורה לאשר העברת שטח י"ב לרהט, וגם זיאדנה צפון ואלהוזייל מערבה, לעומת זאת שטח האזור הצפוני 

 בתחום בני שמעון.בעידן הנגב יישאר 
 

הגשנו בקשת העירייה לוועדה, ובקשנו שידונו בבקשת רהט, ולדאוג להרחבת סמכויותיה, או שאנחנו לא נשתף פעולה 
 עם הוועדה.

 
המתנו למשרד הפנים שירחיב מנדט הוועדה, ואתם יודעים ששר הפנים גדעון סער התפטר, ולאחר מכן הוחלט על 

 היכן שהוא במשרד הפנים.הקדמת הבחירות, והעניין נתקע 
 

קיים דיונים עם בני שמעון בתיווך של ג'ומס, הגענו שבני שמעון מוכנים לכבד את ההסכם, לאחר שההסכם להתחלנו 
 המונח בפניהם יאושר על ידי שתי המליאות.

 
וצו תשלח פנייה משותפת לשר הפנים, על ידי רהט ובני שמעון, כדי להעביר את השטחים לרהט באופן מסודר, 

 הארנונה לגבי שטח עידן הנגב, יאושר על פי המתכונת שנעשה על ידי בני שמעון.
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 ברגע שהשטח יועבר לרהט, העירייה תתחיל לגבות הארנונה.
 

ולגבי התכנון הוסכם בארבע השנים הקרובות הוועדה המקומית בני שמעון תמשיך לטפל בהיתרים, עד שהוועדה של 
 רהט תקבל את ההסמכה.

 
 קרינאוי:טלאל אל

 בואו להפעיל וועדת רהט בצורה מסודרת, ואנחנו נקבל הטיפול בתכנון.
 

 אלי עצמון:
מסודרת, כדי לא  ברגע שהוועדה המקומית לרהט, תוסמך נעשה פנייה, כדי לקבל את השטח למרחב התכנוני בצורה

 –חלל  –ייווצר מצב של ווקום 
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 כונה, אנחנו נקבל ההסמכה בקרוב.הכל יוסדר בזמן, הוועדה בדרך הנ

 
 טלאל אלקרינאוי:

בעניין הוועדה קבלתי דוח מהיחידה הארצית, שהמצב לא מעודד, תפקוד הוועדה תלוי בשיפור הפיקוח על הבניה 
 הבלתי חוקית.

 
 עטא אבו מדיע'ם:

 אנחנו טרם מימשנו את השדרוג של המערכות, זה בטיפול, היום אנחנו עם פקח ורבע.
 

 עצמון:אלי 
 הסיכום כולל גם הסכמות בעניין הסעיפים הכלכליים, בעניין היטל השבחה, לגבי שני החלקים של עידן הנגב.

 
 לא היה פשוט להגיע לשיתוף הזה עם מ.א. בני שמעון ללא התיווך של ג'ומס.

 
 יש לעדכן שהמפה המעודכנת של השטחים על פי בקשת העירייה, נמצא באגף התכנון במשרד הפנים.

 
 יש להוסיף גם  המפה לגבי חלוקת הכנסות, נמצאת במשרד הפנים על פי הדרישה של העירייה.

 
 , וזאת לקראת הקמת וועדות לטיפול בבקשות העירייה.שודרמות, העברנו מה שלבקשו הש

 
אנחנו נמשיך בדרך של ניהול משא ומתן, וזאת על מנת להקל העבודה, כי דברים בהסכמות מתקבלות מהר מאשר 

 החלטות אחרות.
 

 לבין הבקשה החדשה לתוספת שטחים. 2003להזכיר שאין קשר בין ההסכם לביצוע הסכמות 
 

 טלאל אלקרינאוי:
יו"ר הדירקטוריון  2015בינואר  1 -, והחל מ2003אנחנו נמשיך לנהל משא ומתן, מה שחשוב רבותי, זה מימוש הסכם 

 של עידן הנגב יהיה ראש עיריית רהט.
 

 ע'ם:עטא אבו מדי
למה אין התייחסות לגבי המשרדים של עידן הנגב? למה שלא יעברו לאזור התעסוקה עידן הנגב? למה לא הובא 

 בהסכמות?מעוגן במסגרת ההסכמות, ולא 
 

 טלאל אלקרינאוי:
ראשית, ברהט אין מקום להעמיד משרדים לעידן הנגב. עידן הנגב רכש מגרש ומתכנן להקים בו מבנה למשרדי 

 גם חלק מהמבנה ישמש לעסקים, לאור אילוצים, יישארו המשרדים היכן שהם.המינהלת, ו
חשבו ₪, מיליון  10עידן הנגב, הדירקטוריון מתדיינים איך להוציא לפועל בניית המבנה המוצע, אשר אומדני עלות ב

 הרשויות, רהט לא יכולה כי יש לה חשב מלווה, נושא המשרדים הוא לא קריטי. תלקבל הלוואה בערבו
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 עטא אבו מדיע'ם:

 צריך לתת תשובה לציבור, כי נוח לבעלי עסקים ויזמים לקבל שירותים במקום של עידן הנגב.
 

 י מנכ"ל עידן הנגב?בנוסף לזה, אין התייחסות לג
 

 טלאל אלקרינאוי:
 זה לא על סדר היום, סדר היום מתייחס בעיקרו להסכם בעניין קרקע ושטחים והעברתם לרהט.

 
 המנכ"ל הינו מוגדר בתקנון של עידן הנגב.תפקיד 

 
 אני חושב שההסכם המוצע הוא טוב לרהט, ומציע לתמוך בו  ולאשרו כדי להמשיך להתקדם.

 
 חשוב לרהט המשך שיתוף פעולה עם מ.א. בני שמעון, ולשמור על שכנות טובה.

 
כמעט כל השטח שווק, נפתחו ויפתחו מפעלים שיעסיקו עובדים, אשר מתוכם חלק לא מבוטל מרהט,  ,עידן הנגבב

 מדובר בפרנסה למשפחות, הפחתת שיעור האבטלה, שיפור המצב הסוציו כלכלי לעיר.
 

 השקט בין הרשויות והתיאום וההסכמות, מעלה את המניות של המפעלים, כי זה משדר יציבות כלכלית.
 

 לברך על ההסכם, ונאמץ אותו.אני מציע 
 

כהן שעמלו להגעה  דוותרשו להודות למר חיים אורון )ג'ומס( חבר הכנסת לשעבר, וכמו כן ברכות לאלי עצמון ודו
 ., ברכה לשתי הרשויות, רהט ובני שמעוןלהסכם מעין זה

 
 

 אושר ההסכם פה אחד.     :234החלטה מס' 
 
 

 שונות  - 9סעיף מס' 
 

 ( אלעבאס5בבי"ס ע"ש סלמאן אלעתאיקה מתחם )מגרש משולב  .9.1
 

 טלאל אלקרינאוי:
שתוקפו עד ₪  324,000לישיבה, שמעתי סגן רה"ע, הממונה על החינוך מדבר על תקציב בהיקף של  תיסנלפני שנכ
31.12.14. 

 
 אברהים אבו סהיבאן:

 ?31.12.14 -אני לא מבין שתב"ר מסתיים ב
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 תי לפאוזי.אמרתי לך ואמר

 
 טלאל אלקרינאוי:

 .31.12.14, וקבלו הארכה חריגה עד 2011התב"ר זה היה משנת 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
חודשים אני מדבר עם פאוזי, לאחרונה פניתי למהנדס ואמרתי תבצעו העבודה באמצעות קבלן המסגרת, כי  6 -יותר מ

 ואמר שהוא מוכן לבצע מיידי. –מיכאל –לצערי פאוזי לא עשה דבר עם זה. לאור זה זמנו קבלן המסגרת 
 
 

 אברהים אבו סהיבאן:
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העירייה אמר לי: "זה עבודות פיתוח ולא קשור לשדרוג מוסדות  הכנתי כתב כמויות, פניתי לגזבר העירייה, גזבר
 צאת למכרז זוטא.לחינוך וציבור או שיפוץ בתי ספר", והציע לי 

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 הייתה אומר לגזבר שתוקף התב"ר מסתיים בסוף השנה היה מאשר, ונותן להתקשר עם קבלן המסגרת. ול
 

 טלאל אלקרינאוי:
ין, מביא את זה לאישור מועצת העיר להתקשר עם קבלן המסגרת לביצוע העבודה, כי אין ברירה לאור דחיפות העני

 גלל מגבלת הזמן, ואישור המועצה באופן חריג וחד פעמי.בלעירייה 
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
 בהתאם. הוצאתיש סטנדרטים מסוימים לביצוע עבודה כזו, אני חושש שלא נקבל 

 
 טלאל אלקרינאוי:

 למה לא דיווחתם לי בזמן.₪,  324,000כראש העיר נושא באחריות, לא מוכן להפסיד אני 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 חודשים. 6 -בקשתי לצאת למכרז אך פאוזי, הזניח את העניין, דברתי יותר מ

 
 עטא אבו מדיע'ם:

 חודשים. 6קבלן המסגרת, אושר לפני חודש, איך אתה מדבר לפני 
 

 ד"ר עמאר אלהוזייל:
 ן המסגרת בגלל חוסר זמן.לי למהנדס בחודש האחרון להשתמש באופציה של קבתפני

 
 עטא אבו מדיע'ם:

 רוצה לשמוע עמדת היועץ המשפטי?
 

 שטיין: ןעו"ד שרו
 ניתן לפנות במסגרת מכרז זוטא ולקבל הצעות תוך שבוע.

 
 אברהים אבו סהיבאן:

 כל הסעיפים שבכתב הכמויות. שבוע ימים זה אנחנו בשנה החדשה, ובמכרז המסגרת יש לי
 

 טלאל אלקרינאוי:
מר מדבר על העניין, לכן אני מביא לאישור המועצה להתקשר עם קבלן המסגרת לביצוע אלא ידעתי מזה, רק שמעתי ע

 ₪. 324,000העבודה הזו ולא להפסיד התקציב בסך 
 

 עו"ד שרון שטיין:
שבכתב הכמויות נמצאות, מביא לידיעת המועצה, בעירייה הקבלן נועד לשדרוג ושיפוץ מבנים, אבל אם כל הסעיפים 

מרגע שמחליטים לצאת למכרז פומבי זה סיפור של חודשיים לפחות, וזה במסלול שאין הרבה שאלות הבהרה או 
 תביעות משפטיות.

 
 לגופו של עניין, אם כל הסעיפים מופיעים במכרז המסגרת ניתן לאשר, וזה מקרה חד פעמי ולא ימשיך כשיטה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 א יהיו עוד מקרים מהסוג הזה.לזה מקרה חריג, 
 

 אחמד אלנסאסרה:
 לא. ,כולם נרדמו, מבחינתי לאבד הכסף, הגיע הזמן לציין פעם

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:
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 מאז שהגיע התב"ר אני במעקב עם ההנדסה, ובמיוחד המהנדס פאוזי, יש לי מכתבים.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 מביא להצבעה:

 חברים )אחמד אלנסאסרה, ד"ר מאזן אבו סיאם(. 2חברים, נגד אין, נמנעים  9בעד 
 
 

המועצה אשרה ברוב קולות, להתקשר עם קבלן המסגרת לביצוע הקמת מגרש משולב ליד בי"ס      :235החלטה מס' 
 ₪. 324,000לאור מגבלת הזמן למימוש התב"ר שהיקפו  חריגע"ש סלמאן אלעתאיקה, כמקרה 

 
  

 מצב הגביה. 9.2
 

 טלאל אלקרינאוי:
₪ מיליון  3, אנחנו לא רחוקים מיעד הגביה, המרחק 80%לגבי מבצע הגביה, העירייה חייבת להגיע ליעד הגביה 

וציינו שזה יושקע בשיפור פני העיר, ₪, מיליון  4.3ברוטו, כי זה המרחק גם בינינו לבין המענק המותנה שהוא 
 ובמוניציפלי, והשלכתיו טובות לכל המערכת.בהנדסה, ברווחה, בחינוך, 

 
בקשתי ממנהלי המחלקות להתגייס, וגם כאן אני מבקש מחברי המועצה להתגייס ושכל אחד ישפיע בשכונה שלו 

 ויביא החייבים לתשלום חובותיהם.
 

 יש שיפור, אבל צריך עוד מאמץ, כדי שנגיע ליעד הגביה ואני מצפה מחברי המועצה לתת יד.
 

₪, מיליון  1.7ועסקים חייבים ₪,מיליון  7עבור ארנונת מגורים סך  2014התושבים חייבים לעירייה בשנת  לידיעה,
 .2014לשנת ₪ מיליון  9 -ביחד כ

 
, והיינו משפרים השירות למצב ירוקה יותר נקייה יותרלו היו התושבים משלמים חובותיהם, היינו עושים מרהט 

 שיתגאו בו.
 

 החברה תטפל רק בשוטף והפיגורים יטופל משפטי.במכרז הגביה שפורסם, 
 
 

 תודה רבה לחברים ובהצלחה.
 ננעלה הישיבה,

17:42:14 
 

___________                 ______________ 
 טלאל אלקרינאוי         עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה          מזכיר העירייה

 
 תפוצה:

 , מבקר המדינה 
 הממונה על המחוז,

 ,משרד הפנים 
 , חברי העירייה
 , גזבר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 , דובר העירייה

 ,מבקר העירייה
 , הנהלת חשבונות 

 חשב מלווה.
  ------------------------------------------- 

 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה
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